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ACTA DE LA REUNIÓ DEL DIA 14 DE MAIG DE 2012 DEL 
CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL. 

 

Dia:  14 de maig  de 2012 

Hora: 17:38 h 

Lloc:  Escola Torres Amat 

 

Assistents:  

Llar d’Infants l’Esquitx 

� Sra. Fina González, directora 

� Sra. Fuensanta Bruch, representant del professorat. 

� Sra. Montse Ventalló, representant del personal no docent.  

CEIP. Els Pins 

� Sr. Joan Palomeras, director 

� Sra. Carmen de Toro, representant de l’AMPA. 

CEIP. Torres Amat 

� Sra. Emma Rodríguez, directora 

� Sra. Rosa Escànez i Fina Ginesta, representant del professorat 

� Sra. Anna Martínez, representant de l’AMPA 

� Sr. Montse Aparicio, representant del personal no docent 

Escola Vedruna 

� Sra. Magda Casòliva, directora. 

� Sra. Lourdes Soler , representant del professorat 

IES Llobregat 

� Sra. Marta Sellas, directora 

� Sra. Rosa Colell,  representant del professorat 

� Sra. M. Alba Tomàs, representant del personal no docent. 

Escola Municipal de Música. 

� Sra. Ruth Matamala, directora 

Ajuntament 

� Sra. Rosa Argelaguet , Regidora d’Educació 

� Sra. Antònia Faja  , Regidora d’ERC 

� Sr. Josep Muñoz, representant de la CUP. 



 

 2 

� Sr. Rosa del Rio, representant d’ICV 

 

Assessorament tècnic 

• Sr. Joaquim Cruselles, Bibliotecari. 

• Sra. Anna Ureña, Educadora Social.   

Secretari del C.E. M. 

� Ramon Garcia Alamillo, Tècnic d’Educació 

 

En presència de les persones esmentades en l’encapçalament d’aquesta acta i havent 

excusat la seva assistència el Sr. Alcalde , la resta de Regidors que formen part 

d’aquest Consell comença la reunió amb el següent ordre del dia:  

 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior. 

2. Número de preinscripcions als centres del municipi. 

3. Establiment dels dies de lliure disposició. 

4. Aspectes rellevants a destacar d’aquest curs 

5. Valoració de les activitats de Sant Jordi 2012. 

6. Presentació del pressupost municipal en matèria educativa. 

7. Presentació guia de recursos educatius del municipi. 

8. Presentació de l’aula d’educació permanent. 

9. Presentació dels ajuts per les famílies per a la realització d’activitats 

extraescolars i adquisició de material esdolar i llibres de text. 

10. Seguiment i control. 

10.1. Projecte Sabana 

10.2. Projecte de Millora de l’èxit escolar 

10.3. Curs Proves d’accés als CFGM. 

10.4. SIAF 

10.5. Consell d’infants 

10.6. Comenius. 

11. Precs i preguntes. 

 

 

Desenvolupament de la reunió:  

 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió an terior. 
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Tots els assistents al consell escolar aproven per unanimitat l’acta de l’anterior 

consell escolar. 

 

2. Número de preinscripcions als centres del munici pi. 

 

Llar d’infants l’esquitx 

 

Encara estan realitzant les preinscripicions però en aquest moments les dades són 

les següents: 

Infants nascuts l’any 2012:  11 preinscripcions 

Infants nascuts l’any 2011: 24 preinscripcions 

Infants nascuts l’any 2010:  38 preinscripcions. 

 

Escola Vedruna:  15 preinscripcions a P3 

 

Escola els Pins:  1 preinscripció a P3 

    1 preinscripció a 2n de primària.  

    1 preinscripció a 6è de primària  

 

Escola Torres Amat:  41 preinscripcions a P3 

    1 preinscripció a 2n de primària 

    1 preinscripció a 5è.  

Institut Llobregat:  85 preinscripció a 1r d’ESO.  

 

Escola de Música:  Les preinscripcions s’inicien avui dia 14 de maig.  

 

3. Establiment dels dies de lliure disposició.  

 

Tot i que el Departament d’Ensenyament encara no ha informat sobre el calendari 

escolar del proper curs i els dies de lliure disposició que han d’escollir els centres 

educatius, sembla interessant poder pactar uns dies concrets per tal de proposar-

los als consells escolars dels respectius centres per tal que siguin aprovats.  Els 

dies proposats són: 
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2 de novembre de 2012 

7 desembre de 2012 

11 de febrer de 2013 

31 de maig de 2013 

 

S’acorda que un cop surti la disposició que estableixi els dies de lliure disposició 

que els pertoquen al centre es concretaran a partir d’aquesta proposta els dies que 

cada centre escollirà a través del correu electrònic.  

 

4. Aspectes rellevants a destacar d’aquest curs. 

 

Llar d’infants l’Esquitx 

 

Els representants de l’escola manifesten la seva preocupació per cobrir totes les 

places de la llar ja que la quota de l’escola ha augmentat a 98 € i el preu de 

menjador també s’haurà d’incrementar (el màxim permès seria cobrar 6,20 € el 

menú diari). Aquest augment de preus pot fer que algunes famílies optin per no 

matricular els seus fills/es a l’escola ja que també s’han suprimit les beques que es 

concedien per caràcter econòmic i només es mantenen les que fan referència a 

famílies nombres i monoparentals.  

 

Per una altra banda els preocupa el fet que durant els caps de setmana tiren rocs a 

la teulada del centre i que això pot provocar desperfectes. També informa que es 

va avisar a la policia local per tal que en tingui coneixement.  En relació a aquesta 

qüestió l’escola Torres Amat també comenta que s’han trobat pedres al pati de 

l’escola i que el porter automàtic l’han espatllat. L’Escola Vedruna comenta que 

aquest tipus d’accions  també les han patit anteriorment, i proposa el tancament 

del parc per tal d’evitar aquest tipus d’incidents. La regidora recull la queixa i 

comenta que mirarà de parlar amb la policia local per tal que hi hagi més vigilància 

així com també miraran de revisar els horaris de tancament del parc.  

 

Escola Vedruna 
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La directora de l’escola  vol destacar que el curs ha anat bé i informa que els 

alumnes de cinquè participaran en una cantata que es realitzarà al teatre Kursaal 

de Manresa  

 

Escola Torres Amat.  

 

La directora de l’escola destaca que el curs ha anat amb normalitat i que els 

alumnes de cicle mitjà han participat en el primer certamen de lectura en veu alta 

que s’ha realitzat avui a Manresa i que s’ha valorat molt positivament. De cara al 

proper curs tenen pensat poder participar en aquest certamen els alumnes de cicle 

superior. També vol destacar la participació no només dels alumnes i les famílies 

sinó també personalitats relacionades amb l’esport en les olimpíades escolars que 

han tingut molt bona acceptació i s’han valorat molt positivament.  

Finalment, pel que fa a les obres del centre informen que segueixen el seu curs. 

 

Escola els Pins.  

 

El director de l’escola vol destacar el projecte “Tots fem escola” en el qual han 

participat familiars dels alumnes que han realitzat tallers i activitats i que han 

permès donar valor a les relacions familiars entre els més petits i els més grans de 

la casa, el projecte ha estat valorat molt positivament per tots els participants. 

També destaca el treball realitzat entorn al riu Llobregat dins el projecte que porta 

el camp d’aprenentatge de la Culla.  

 

Institut Llobregat 

 

La directora de l’institiut informa que el seu mandat com a directora finalitzava i que 

en comptes de prorrogar-lo, va renunciar per tal de donar la possibilitat a altres 

professionals a presentar la seva candidatura. Així doncs, es van presentar dues 

candidatures i després del procés de selecció va tornar a ser escollida ella com a 

directora del centre. Aquest càrrec es podrà renovar cada quatre anys amb un 

màxim de 16 anys.  

 

Per una altra banda, informa que els alumnes de primer d’ESO participaran en 

l’opera “El petit escura xemeneies” que es realitzarà al Kurssal el dia 16 de maig i 
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que els alumnes de 4rt d’ESO el dia 15 de juny realitzaran la representació teatral 

del projecte de llengua anglesa al Centru de Cabrianes.  

 

Per finalitzar la seva intervenció comenta que s’està estudiant la possibilitat de 

realitzar el curs vinent la jornada intensiva però aquesta proposta ha d’anar 

acompanyada del consens de totes les parts implicades (professorat, alumnat, 

famílies...) 

 

Escola Municipal de Música 

 

La directora de l’escola comenta que les quotes de cara al curs 2012-13 s’han 

augmentat un 10 % ja que no saben si la Generalitat de Catalunya concedirà 

subvencions com fins ara. També explica que han elaborat un díptic informatiu en 

el qual s’explica l’oferta formativa de l’escola i els preus que el portaran als centres 

de primària per tal que es pugui repartir entre el segon cicle d’educació intantil i el 

primer cicle d’educació primària. També informa que el dia 21 de maig l’escola 

romandrà oberta i les famílies interessades podran veure el seu funcionament en 

directe.  

 

Per una altra banda vol destacar que el grup de mitjans dels alumnes del SIAF 

també realitzaran l’audició a final de curs, així com el dia 21 de juny a les 8 del 

vespre el grup d’AMPANS realitzarà un concert.  

 

Al finalitzar la seva intervenció vol recordar el professor de saxo que va morir 

durant els dies de setmana santa i al qual van dedicar l’actuació que l’escola va 

realitzar per la setmana cultural. També dins dels actes de la setmana cultural, el 

Llibert Fortuny i el Manel Camp van recordar-lo en el concert que van oferir a 

l’auditori de l’escola.  

 

5. Valoració de les activitats de Sant Jordi 2012. 

 

Inicia aquest punt de l’odre del dia el Sr. Quim Cruselles, bibliotecari de Sallent per 

dir que aquest any han participat uns 260 nens realitzant un microrrelat i que ha 

anat bé com cada any. 
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L’escola de Música vol destacar la xerrada realitzada a l’escola per la Dolors 

Garcia que va ser qualificada per tots els mestres de l’escola d’excel·lent. Pel que 

fa a les titelles que es van fer al parc es considera que van ser fluixa, pels petits 

estava bé però els grans no els va agradar.  

 

L’escola els Pins valora molt positivament la visita de l’il·lustrador Valentí Gubianes 

ja que van poder veure en directe com realitzava la seva feina i al final va regalar 

uns dibuixos a l’escola.  

 

L’escola Torres Amat comenta que en relació a l’actuació de titelles coincideixen 

amb l’escola Vedruna pensant que era més adient per cicle infantil que per cicle 

inicial. Que de les opcions que es van plantejar, l’escola va triar la de poder estar 

asseguts en comptes de la que al final es va acabar portant. També aprofita 

l’avinentesa per plantejar de cara al curs vinent a fer aquets tipus d’actuació en un 

espai tancat del municipi, i ofereix el nou gimnàs de l’escola per tal de realitzar 

l’actuació del proper any si s’escau.  Pel que fa a l’activitat proposada per la 

biblioteca considera que la proposta de realitzar poemes o microrelats són les més 

acceptades per part del professorat per poder treballar amb els nens.  També 

valora de forma excel·lent l’actuació de l’escola de Música a la qual van assistir, 

així com la visita de l’escriptora Dolors Garcia.  

 

L’Institut Llobregat valora positivament totes les activitats que es van realitzar des 

del centre i vol destacar que una alumne, la Sra. Raquel Simón, va guanyar el 

primer premi del Cosmocaixa de narrativa científica.  

 

Finalment l’escola de música aprofita l’avinentesa de parlar de sant Jordi per oferir 

als centres escolar un conte escrit per una mare de l’escola que regala a tothom 

que estigui interessat.  

 

 

6. Presentació del pressupost municipal en matèria educativa. 

 

La regidora d’educació presenta els pressupostos de l’ajuntament en matèria 

educativa a través d’unes diapositives on es resumeixen a grans trets els aspectes 

més rellevants. Les gràfiques projectades són les següents:  
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Concepte  Import  

Personal 54.335,63 € 

Subministrament energia elèctrica 20.000,00 € 

Subministrament de carburants i combustible 24.000,00 € 

Reparació de maquinària, instal·lacions i estris     5.000,00 € 

Altre material tècnic especial    7.000,00 € 

Altres despeses diverses  

(“Anem al teatre, trobada ZER...) 

 10.700,00 € 

Neteja i agençament 47.200,00 € 

Altres contractes de prestació de servei 

(Manteniment alarma, desratització centres, ...) 

23.100,00 € 

Subvencions entitats i escoles     7.000,00 € 

Comunicacions telefòniques   1.500,00 € 

Locomoció      200,00 € 

Assegurança      902,00 € 

Transport Escolar   9.000,00 € 

TOTAL  209.937,63 € 

 

Un cop presentades les dades generals, es projecta una nova gràfica on es 

concreten els projectes i activitats educatives i el seu cost. El tècnic d’educació i la 

regidora expliquen que alguns dels projectes estan subjectes a subvencions i que 

això pot fer que les partides puguin variar en el moment en el qual es tingui 

coneixement de l’aportació rebuda. Per una altra banda, també es posa de 

manifest que el pressupost dels  projectes educatius que apareixen a la taula no es 

corresponen a la despesa total ja que en els imports que apareixen a la gràfica no 

estan imputats altres costos relacionats amb els projectes com podrien ser els sous 

del personal de l’Ajuntament ni tampoc aquelles despeses que cada centre 

educatiu podria imputar en els projectes en el quals hi participen.   
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Projectes Educatius  Import  

Projecte de Millora de l’èxit escolar  4.800,00 € 1 

Projectes de Transició Escola Treball         0,00 € 

Programa de reutilització de llibres de text  4.500,00 € 

Programa Anem al Teatre  5.000,00 € 

Fluor i Vacunes         0,00 € 

Festa Lacetana del Grup Lacenets     500,00 € 

Transport escolar  9.000,00 €2 

Consell d’infants   1.860.34 € 3  

Agenda de medi ambient      430,00 € 

Curs proves d’accés als CFGM 2.500,00 € 4  

Control de plagues als centres escolars 2.000,00 € 5 

Subvencions entitats 2.000,00 € 

Trobada ZER    200,00 € 

Subvencions entitats 2.000,00 € 

TOTAL  34.790,34 € 

 

Un cop finalitzada la breu explicació del pressupost municipal, la regidora 

d’Educació explica el Pla d’actuació municipal (PAM) en relació als aspectes 

educatius.  

 

En aquest sentit cometa que el PAM contempla que s’ha de treballar per l’èxit 

escolar de tots els infants i joves de Sallent, així com també pel seu creixement 

personal a través de l’educació musical. Per tal d’aconseguir aquest fita, s’han 

establert uns objectius específics que es concreten en el següents: 

                                            
1 Aquest projecte es realitza integrament amb la subvenció que atorga la Diputació de 
Barcelona, per a l’any 2012 l’import atorgat és de 4.800 € tal i com s’indica. 
2 El cost del transport escolar és superior a 9.000 euros. Aquesta quantitat és la que 
l’Ajuntament té prevista per fer-ne front a la despesa si amb la subvenció que atorga el Consell 
Comarcal del Bages i les aportacions de les famílies usuàries del servei no és suficient. 
3 Aquest projecte es realitza integrament amb la subvenció que atorga la Diputació de 
Barcelona. 
4 El projecte té un cost de 10.000 € i està subvencionat per la Diputació de Barcelona en un 
75%.  
5 Aquest projecte es realitza integrament amb la subvenció que atorga la Diputació de 
Barcelona (Àrea de Salut pública) 
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� Col·laborar i donar oportunitats a les escoles del poble 

� Treballar per la millora de l’èxit escolar 

� Vetllar perquè tots els nens i nenes gaudeixin de les mateixes oportunitats 

� Sallent poble educatiu 

� Fer de la música una eina que col·labori amb el teixit social, contribueixi a 

reduir el fracàs escolar. 

 

Per tal de poder aconseguir aquests objectius, s’han establert les següents 

actuacions: 

 

� Elaboració d’un projecte educatiu de poble.  

� Obertura a l’exterior del sistema educatiu de Sallent.  

� Creació d’un aula d’educació permanent.  

�  Servei d’infància, adolescència i família, per evitar l’exclusió social.  

� Visualitzar la tasca del Consell d’infants. 

� Continuïtat educació musical de l’Escola Municipal de Música.  

� Continuïtat i adaptació dels projectes existents per a la millora de l’èxit 

escolar, la inclusió i el creixement personal.  

� Continuïtat en les accions educatives de transició escola treball.  

� Aplicació de mesures d’estalvi energètic en els centres educatius públics. 

� Analitzar alternatives d’eficiència en el sistema de neteja de l’escola Torres 

Amat.  

� Revisió dels comptes trimestralment per fer un millor seguiment de les 

despeses.  

 

El PAM també recull els diferents òrgans de participació sectorials en relació a 

l’educació així com uns indicadors per poder fer l’avaluació de les accions abans 

descrites.  

 

7. Presentació guia de recursos educatius del munic ipi. 

 

El tècnic d’educació comenta que l’ajuntament ha editat una guia de recursos 

educatius amb la finalitat  de donar suport a la comunitat educativa del municipi de 

Sallent en la seva tasca diària,  facilitant eines que  ajudin a treballar l’educació 

integral dels alumnes.; així com també proporcionar de forma unificada les diverses 
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propostes que ofereix l’administració als escolars del municipi.  

La guia ofereix dos tipus de recursos: activitats i suports educatius. Les activitats 

inclouen un conjunt de visites , tallers o itineraris, mentre que el suports educatius 

fan referència a eines que afavoreixen i complementen el desenvolupament de 

l’activitat docent. 

 

En el disseny de les activitats i suports educatius d’àmbit municipal hi han 

participat les regidories d’Educació, Cultura, Governació, Promoció econòmica i 

orientació laboral,  Joventut i Pla de Barris amb la finalitat de poder presentar una 

oferta educativa diversa.  

 

Aquesta guia també recull un seguit de recursos que ofereix la Diputació de 

Barcelona que poden ser interessants per als centres escolars i que s’han de 

sol·licitar a través de l’ajuntament.  

 

Finalment destaca les activitats que es portaran a terme amb el suport econòmic 

del Pla de Barris de Sallent i que estan dins la campanya d’estalvi d’aigua. 

Aquestes activitats són gratuïtes per als centres escolars i es concreten en les 

següents: 

• Visita a la depuradora i ETAP de Sallent 

• Gotagotham (projecte educatiu destinat a primària per conèixer els cicles 

naturals i urbans de l’aigua i fomentar una actitud positiva vers el medi 

ambient). 

• Visita al museu de les aigües de Cornellà per tal de conèixer patrimoni 

industrial  consistent en la instal·lació hidràulica de vapor destinada a 

produir l’energia necessària per moure les bombes del pou Fives Lille i les 

grans bombes d’impulsió encarregades de fer arribar l’aigua a totes les 

aixetes. Així com també realitzar un recorregut per la història de 

l’abastament a la ciutat de Barcelona i la seva àrea metropolitana, realitzant 

alhora una aproximació a aspectes relacionats amb la higiene i la salut, les 

propietats físiques i químiques de l’aigua, i fins i tot el seu sabor i olor, a 

través d’objectes i documents que dialoguen amb mòduls interactius i 

audiovisuals.  El transport per poder fer aquesta visita serà assumit per 

l’Ajuntament per un cicle educatiu de cada centre escolar.  
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8. Presentació de l’aula d’educació permanent. 

 

La regidora d’educació pren la paraula per tal d’explicar en què consisteix l’aula 

d’educació permanent que l’ajuntament de Sallent vol posar en marxa de cara al 

curs 2012-13. Aquesta aula té com a objectius els següents: 

 

� Facilitar l’accés a la formació 

� Formació adequada a les necessitats del municipi 

� Possibilitar l’accés a la formació bàsica als ciutadans majors de 16 anys 

� Crear un espai de confiança, diàleg, acolliment i familiaritat 

� Possibilitar el dret que tothom té a actualitzar i perfeccionar  els seus 

coneixements i destreses, fent atenció als sectors socials amb més 

mancances 

� Superar els dèficits formatius i els baixos nivells de qualificació 

 

Aquesta aula pretén ordenar tota l’oferta formativa que des de l’ajuntament de 

Sallent s’està realitzant; així com també oferir-ne de nova. L’aula d’educació 

permanent permetrà a la població major de 16 anys formar-se en els següents 

àmbits: 

� Àmbit de formació bàsica i instrumental 

� Àmbit de formació per al món laboral 

� Àmbit de formació d’habilitats comunicatives 

� Àmbit de formació per a la cohesió, la participació social i el creixement 

personal 

 

Les eines  bàsiques d’aquesta aula de formació són:  

 

� Una nova web on la informació sigui més entenedora i fàcil per a tots 

els ciutadans 

� Una plataforma Moodle que permeti la formació semipresencial 

� Una avaluació del grau de satisfacció de tots els usuaris per millorar i 

avançar en una formació de qualitat 
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La regidora informa que a partir del mes de setembre s’iniciaran un seguit de 

cursos per obtenir el certificat ACTIC així com formació per aturats gracies també 

al suport del Pla de Barris de Sallent. Per finalitzar la seva intervenció aprofita 

l’avinentesa per explicar un projecte educatiu que ofereix la Diputació de 

Barcelona a l’ajuntament de Sallent. Aquest projecte porta per nom “Espai de 

debat educatiu” i ofereix a professionals de l’educació i  famílies, la possibilitat de 

reflexionar i debatre, conjuntament, aspectes importants de l’educació per tal de 

consensuar criteris d’actuació i millorar la coherència educativa.  

 

La proposta va més enllà del treball intel·lectual i recomana visualitzar els 

resultats amb accions i/o materials didàctics i de divulgació.  

 

Aquest projecte serà enviat als centres escolars per tal que el coneguin, i en 

aquest moments, tot i l’oferiment de la Diputació, estem pendents de si es podrà 

iniciar a l’any 2012 o 2013  

 

9. Presentació dels ajuts per les famílies per a la  realització d’activitats 

extraescolars i adquisició de material escolar i ll ibres de text. 

 

L’educadora social de l’ajuntament de Sallent presenta el programa d’ajuts a les 

famílies per al 2012-2013 que consisteix en subvencionar les activitats d’estiu, 

extraescolars i de llibres de text.  

 

Els ajuts per activitats d’estiu estan adreçades a les famílies empadronades a 

Sallent amb fills de 3 a 16 anys i seran subvencionables un màxim de dues de les 

següents activitats: 

 

• El Casal d’estiu del centre escolar. 

• Les colònies esportives. 

• El Casal d’estiu municipal. 

• Els campaments i /o colònies.  

 

Pel que fa a les activitats extraescolars també s’adrecen a les famílies 

empadronades a Sallent amb fills de 3 a 16 anys i també només seran 

subvencionables dues activitats per menor de les següents activitats: 
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• Activitats esportives organitzades per l’AE Sallent, l’ASCF, el Tennis, el 

tennis taula, el CES o qualsevol entitat que realitzi activitats esportives dins 

els municipi.  

• L’activitat de l’escola de música: llenguatge musical o Harmonia + un 

instrument.  

• Activitats extraescolars del centres escolars organitzades per l’AMPA.  

 

L’educadora social continua la seva intervenció dient que les sol·licituds s’han de 

presentar a l’ajuntament dins del període establert en horari d’oficina del 14 de 

maig al 11 de juny i que les bases estan penjades a la web per tal de ser 

consultades. Per finalitzar la seva intervenció informa que es repartiran uns díptics 

als centres escolars en els quals hi ha un petit resum del tipus d’ajuts que es 

concedeixen així com també dels requisits per tal de poder sol·licitar-los.  

 

10. Seguiment i control. 

 

10.1. Projecte Sabana 

 

El tècnic d’educació intervé en aquest moments per tal d’informar que s’han 

produït dues baixes voluntàries dels alumnes que participaven en el projecte. 

En aquest cas són els que feien la seva formació al garatge Valdés i a Erbuli, 

SL. Pel que fa a la resta d’alumnes segueixen amb normalitat el programa i en 

relació a l’avaluació per part de les empreses és positiva.  

 

10.2. Projecte de Millora de l’èxit escolar 

 

S’informa que s’ha realitzat la trobada d’alumnes el dia 9 de març i que va ser 

valorada de manera positiva per tots els centres que hi van participar. També 

pel que fa a la comissió entorn les TIC/TAC s’han realitzat diferents reunions on 

s’han posat en comú els aspectes metodològics que es treballen a través de 

les TAC tant al cicle superior com a primària. Tot això s’ha recollit en un 

document que està a disposició de tots els centres.  La comissió d’anglès 

durant aquest curs ha continuat treballant a partir del bloc que van crear el curs 

passar i han penjat diferents entrades relacionades amb les sortides que han 
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realitzat aquest curs i amb les presentacions dels alumnes. Un cop feta la 

reunió d’avaluació amb els integrants de la comissió es va decidir continuar 

treballant en aquesta línia de cara al curs vinent.  També s’ha coordinat els 

treballs de reforç de l’estiu per tal de consensuar entre tots els centres 

educatius la tipologia d’activitats que hauran de realitzar els alumnes que no 

han superat algunes de les competències bàsiques de primària.  Pel que fa a 

les comissions entre les llars d’infants i els centres de primària informar que 

durant aquest curs s’ha treballat l’hàbit de dir si us plau a través d’un conte que 

porta per títol “El follet Si us plau”. Cada centre escolar ha explicat el conte, ha 

elaborat un reproducció del follet i una titella que els alumnes s’emportaven a 

casa per tal de poder explicar el conte a la família. També van rebre la visita 

del follet en directe a les classes d’educació infantil.  La trobada d’alumnes 

d’educació infantil serà el dia 4 de juny de 2012 ja que el dia que s’havia 

acordat a principi de curs coincideix amb la festa dels Lacenets i és impossible 

realitzar-les alhora. Finalment, pel que fa a aquesta qüestió es fa saber que 

properament hi haurà una reunió amb els equips directius dels centres per tal 

d’avaluar el projecte i decidir els temes a treballar de cara al proper curs on 

també es presentaran l’avaluació dels acords als quals s’ha arribat a la 

comissió de primària – secundària des del 2006.  

  

10.3. Curs Proves d’accés als CFGM. 

 

El curs per preparar les proves d’accés als CFGM ha finalitzat amb 10 alumnes 

i tots s’han presentat a les proves d’accés. En aquest moments estan esperant 

els resultats per saber si les han superat i poder preinscriure’s en el CFGM que 

vulguin. 

 

10.4. SIAF 

 

L’educadora social de l’Ajuntament intervé en aquests moments per agrair la 

col·laboració i la predisposició de tots els centres escolars en relació a SIAF.  

Els infants que han participat en aquest projecte han estat molt contents i molt 

implicats i en aquests moments estan pendents d’avaluar el desenvolupament 

del curs i adaptar allò que s’hagi detectat de cara al proper curs. També vol fer 

constar que a través d’aquest programa s’intenta treballar moltes qüestions que 
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ajuden a millorar els aspectes socials i personals dels infants i per aquest motiu 

espera que el servei es pugui mantenir. 

 

10.5. Consell d’infants 

 

El tècnic d’educació informa que el Consell d’infants de Sallent ha treballat 

durant aquest curs en una campanya de civisme fent especial referència a la 

recollida dels excrements de gossos. També estan preparant la festa del 

Consell d’infants que es realitzarà els dies 2 i 3 de juny. Els consellers han 

escollit un seguit d’activitats tenint en compte un pressupost que s’han 

concretat en activitats esportives, inflables, una gimcana i una actuació de 

màgia.  Un cop passada la festa es realitzarà l’avaluació per part dels 

Consellers de totes les activitats que s’han portat a terme aquest curs i es 

lliurarà la memòria tant a les famílies com als centres escolars.  

 

10.6. Comenius. 

 

La sol·licitud que des de l’ajuntament de Sallent amb el suport d’alguns centres 

escolars per participar en un projecte amb Dinamarca entorn a l’educació 

sexual no ens ha estat concedit; no obstant això, la setmana vinent 

l’ajuntament de Sallent té una reunió amb el departament de Relacions 

Internacionals per tal de saber quins són els condicionants per sol·licitar com a 

municipi un Comenius Regio i quin suport ens pot oferir aquesta institució per 

buscar un municipi europeu per realitzar el projecte.  

 

11. Precs i preguntes. 

 

L’Ampa de l’Escola Torres Amat comenta que hi ha una recollida de taps 

solidaris per aconseguir diners i investigar entorn a una malaltia. Aquesta 

proposta la traslladat a l’escola i el Torres Amat l’any vinent participarà en 

aquesta acció solidària. Els representants de l’AMPA volen que aquesta acció 

es faci extensible a la resta de centres del municipi.  

 

Un cop exposada la iniciativa, la resta de centres comenta que també fan 

recollides de taps per altres causes solidàries i que potser estaria bé tenir més 
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coneixements de la causa que proposa l’AMPA de l’escola Torres Amat per tal 

de decidir si a nivell de municipi es participa o no. 

I sense més assumptes a tractar, es dóna per finalitzada la reunió quan són les 

dinou hores i trenta minuts del dia indicat a l’encapçalament d’aquesta acta. 

Presidenta del Consell Secretari del Consell 


